
CO ŘEŠILI ZASTUPITELÉ 4. 7. 2023 

 

1) VŘ – výběr dodavatele (veřejné osvětlení) 

Na základě rozhodnutí zastupitelstva byly obeslány 3 firmy k předložení cenové nabídky na 

realizaci výměny lamp veřejného osvětlení. Hodnotitelská komise (zastupitelé) se sešla před 

jednáním zastupitelstva a doručené nabídky vyhodnotila. Bylo konstatováno, že byly obeslány 

3 firmy, vrátily se 3 nabídky. Jediným hodnotícím kritériem byla cena. Nejnižší cenovou 

nabídku poskytla firma OTO ELEKTRO s.r.o., IČO 26502305, Kolovratská 58/1, Strašnice, 

100 00 Praha 10. Nejnižší nabídková cena je 247.793,48 Kč s PDH, naopak nejvyšší nabídková 

cena je 261.277,72 Kč s DPH. S vítězem výběrového řízení bude uzavřena Smlouva o dílo.  

 

2) Pronájem bytu 

Starostka na úvod projednávání tohoto bodu programu uvedla, že dle § 39 odst. 3 zákona o 

obcích, by zamýšlený pronájem bytu nemusel být uveřejňován schváleným záměrem, ale 

zveřejnění záměru bylo transparentní a zastupitelé se shodli na přijetí a zveřejnění záměru této 

dispozice. Záměr č. 1/2023 na pronájem bytu byl uveřejněn na úředních deskách od 7. 6. 2023 

do 22. 6. 2023. Byla doručena pouze 1 žádost o přidělení bytu. Zastupitelé se s touto seznámili. 

O prodloužení nájmu bytu žádají současní nájemníci, tedy paní Holubcová s rodinou. 

Zastupitelé shodně uvedli, že nemají připomínky k současným nájemníkům, není tedy důvod 

jim nájemní smlouvu neprodloužit o další 2 roky. Nájemní smlouva bude uzavřena na dobu 

určitou, tedy do 31. 7. 2025, s měsíční výši nájemného 6.000,-Kč.  

 

3) Rozpočtové opatření 

Starostka seznámila zastupitele s provedeným rozpočtovým opatřením. Rozpočtové opatření č. 

5 upravuje rozpočet například na výdajích za vybílení sálu. Vše je uveřejněno na úřední desce, 

zastupitelé jsou seznámeni, berou toto rozpočtové opatření, které provedla starostka, na vědomí.  

Další rozpočtové opatření musí provést zastupitelstvo. Je potřeba upravit jak příjmy, tak výdaje. 

V příjmech je potřeba do rozpočtu zaúčtovat přijetí dotace ve výši 150.000,-Kč a ve výdajích 

naopak zohlednit výdej na realizace akce výměny veřejného osvětlení v částce 255.000,-Kč. 

Nutnost provedení rozpočtového opatření je zastupitelům známa, nemají k tomuto žádné 

připomínky.  

 

4) Finanční podpora pro MAS Šumavsko 

MAS Šumavsko, z.s., do jehož působnosti je zařazeno území naší obce, nás opětovně, jako 

každý rok, požádalo o finanční dar ve výši 1.300,-Kč. Zařazením území naší obce do MAS, 

obce a všechny neziskové organizace, podnikající fyzické i právnické osoby z území obce 

Žernovice mohou využívat a čerpat dotace z EU určené pro komunitně vedený rozvoj. Již od 

roku 2013 pravidelně přispíváme finančními prostředky na činnost MAS. Výše finanční 

podpory se odvíjí od počtu obyvatel. Poskytneme finanční dar v požadované výši. 

 

 

 



5) Zpráva finančního úřadu (kontrola dotací) 

Finanční úřad pro Jihočeský kraj, Oddělení kontroly zvláštních činností I Písek, zahájil dne 11. 

5. 2023 daňovou kontrolu. Jejím předmětem byla kontrola skutečností rozhodných pro správné 

zajištění a případné stanovení odvodu za porušení rozpočtové kázně, u peněžních prostředků 

poskytnutých ze státního rozpočtu prostřednictvím Ministerstva vnitra a Ministerstva pro místní 

rozvoj. Konkrétně se kontrola týkala akce „Žernovice – dopravní automobil“ a „Oprava místní 

komunikace na pozemku 934/1 v k. ú. Žernovice“. Kontrola byla ukončena 22. 6. 2023 se 

závěrem, že kontrolou nebyly zjištěny skutečnosti rozhodné pro stanovení povinnosti odvodu 

za porušení rozpočtové kázně dle zákona č. 218/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech a o změně 

některých souvisejících zákonů (rozpočtová pravidla), ve znění účinném do 31. 12. 2021, 

nebude vydán platební výměr. Se zprávou z kontroly byli zastupitelé seznámeni, nemají 

k závěru kontroly žádné připomínky.   

 

6) Plnění úkolů, různé 

10. 5. 2023 byl nabírán vzorek vody na rozbor. Ve všech měřených ukazatelích voda 

z vodovodu vyhovuje nařízeným normám. 

Starostka dává na zvážení změnu vyhlášky o místních poplatcích. Původní vyhláška je z roku 

2003 a upravuje poplatek za psy. Tuto vyhlášku by bylo potřeba novelizovat. Znění vyhláška 

je zpracováno, zastupitelé by měli rozhodnout o výši místního poplatku ze psů. V současné 

době je poplatek 50,-Kč a za každého dalšího 100,-Kč. Po krátké diskusi zastupitelé shodně 

uvádění, že vyhlášku je potřeba přijmout, částku za psa pak zvýšit na 200,-Kč za 1 psa a za 

každého dalšího 300,-Kč. Návrh vyhlášky bude zaslán k posouzení na Ministerstvo vnitra ČR 

a až po odsouhlasení, bude přijata zastupitelstvem. Účinnost bude od 1. 1. 2024. 

Zastupitelé byli podrobně seznámeni se Závěrečným účtem DSO Prachaticko za rok 2022, 

jehož návrh byl vyvěšen na úředních deskách. Zástupci členských obcí DSO Prachaticko tento 

závěrečný účet projednali a schválili 19. 6. 2023. Přílohou závěrečného účtu je i Zpráva o 

přezkoumání hospodaření za rok 2022 dobrovolného svazku obcí Dobrovolného svazku obcí 

Prachatick. Jak se schváleným závěrečným účtem, tak se zprávou o přezkoumání hospodaření 

musejí být seznámeni zastupitelstva jednotlivých obcí. Zastupitelé se s projednávanými 

dokumenty seznámili.  

 

Zastupitelé byli dále seznámeni se Zprávou kontrolní komise Dobrovolného svazku obcí 

Prachaticko za rok 2022, zejména s jejím závěrem. Kontrolní komise DSO se sešla 19. 6. 2023. 

Se zprávou kontrolní komise musejí být seznámeni zastupitelstva jednotlivých obcí. Nikdo ze 

zastupitelů k přeloženému dokumentu neměl žádné připomínky.  

V letošním roce bude také u DSO na jednotlivé členské obce převeden drobný dlouhodobý 

majetek. U nás se jedná o 6 kusů pivních setů a 2 kusy plynového zářiče. Po podepsání darovací 

smlouvy bude shora uvedený majetek již zcela ve vlastnictví obce. 

 

Starostka provedla stručné zhodnocení 1. pololetí letošního roku. Zpráva je přílohou zápisu. 

 

Ladislav Hoidekr seznámil zastupitele s provozem sauny. Nastínil, jak je sauna využívána, jaké 

jsou příjmy a výdaje na její provoz. Dále navrhl několik úprav, které by bylo vhodné udělat. 

Závěrem nastínil jeho pohled na to, jak by se měla sauna zmodernizovat. 

 



 

 

 


